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Lapinlahden kunnanvaltuusto on päättänyt vuodelle 2023 talousarvion 
investointiosan hankkeesta Varpaisjärven kuntoportaat lisämaininnalla, että ei 
toteuteta, jos hankkeeseen ei saada ulkopuolista avustusta. Hankkeen 
toteuttamiseksi ja mahdollisesti isomman ulkopuolisen rahoituksen saamiseksi on 
päävetäjäksi aikaisemmin tiedusteltu seura- ja yhdistystason toimijoita. Innostusta 
ei ole ollut siinä määrin, jotta hanke olisi saanut alkua sitä kautta ja varmemmin 
mahdollista avustusta.  
 
Tekninen osasto laati avustusasiakirjat ja anomuksen Ylä-Savon Veturille, mutta 
sieltä saatiin kielteinen päätös 7.9.2023. Perusteluina oli, että ” hanke nähdään 
kustannuksiltaan ja toimenpiteiltään pieneksi ja kohderyhmältään suppeaksi 
kunnan toteuttamaksi. Kunnasta löytyy jo kuntoportaat ja lisäksi Tahkon 
kuntoportaat ovat kohtuullisen matkan päässä. Hallitus näkee, että kuntoportaat 
eivät ole lähipalveluna välttämätön.” Oli todettu myös, että yhdistyksen 
toteuttamana hanketta oltaisiin todennäköisesti rahoitettu.  
 
Perusteluja voidaan pohtia monesta näkökulmasta ja tulla eri lopputuloksiin, 
autottomuuden tai ympäristönäkökulman kautta, joka pitäisi olla nykytrendin 
mukaisesti yleishyödyllisen avustuksenkin yhtenä merkittävä osana. 
 
Hankkeen tarkemman suunnittelun aikana kustannusarvioksi muotoutui 
talousarviota pienempi summa, jolla myös avustusta haettiin. 
Kokonaiskustannusten arviointiin olevan kaikkiaan noin 30 000 euroa. 
Avustushakemuksessa kunnan työn osuutta ei huomioitu ja toteutuessaan avustus 
olisi ollut n. 30% hankkeesta, vajaat 10 000 euroa.  
 
 
 

Esittelijä Tekninen johtaja 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta toteaa hankkeen rauenneeksi talousarviovuodelta 2023 
ulkopuolisen rahoitusosuuden puuttuessa ja toivoo aktiivisten kolmannen sektorin 
toimijoiden ottavan valmiiksi suunnittelun hankkeen omakseen. 
 

Päätös Tekninen lautakunta päätti jättää asian pöydälle lisäselvityksiä varten. 


